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Vara SK behöver 
årligen dra in ca  

4 miljoner kr för att 
gå runt.



-Det är oerhört viktigt att hålla nere 
kostnader och avgifter för våra aktiva. 

-Vi ligger på låga nivåer avseende våra 
avgifter idag. Vi har inte höjt avgifterna på 

nästan 20 år! 
  

- Vi vet att höga kostnader är största 
orsaken till att barn tvingas sluta inom 

idrotten!



Fram tills idag har vi haft tre 
försäljningsinsatser per år i Vara SK: 

Måltian - Ger ca 100 000 kr/år 
Sportlotten - Ger ca 50 000 kr/år 

Gutz - Ger ca 80 000 kr/år 

Totalt ca 230 000 kr/år 

Tydlig målsättning att inte ha fler än dessa 
tre! Belastningen måste vara ”rimlig” på 

våra aktiva/familjer. 



SÅ HÄR HAR ÅRSSCHEMAT SETT UT GÄLLANDE 
NÄR VI SÄLJER VAD: 

Januari 
Februari 
Mars——————-Måltian 
April ——————-Måltian 
Maj 
Juni———————Sportlotten 
Juli———————-Sportlotten 
Augusti—————-Gutz 
September————Gutz 
Oktober 
November 
December



Vi får nya erbjudanden till klubben 
varje vecka om att sälja allt mellan 
himmel och jord. Choklad, kaffe, kött, 
kakor, korv, m.m. m.m.  

99 % av dessa mail går rakt i 
papperskorgen…..



Målbild kring våra 
försäljningsinsatser =  

Så lite jobb som möjligt 
med så stor intäkt som 

möjligt!



Så här upplever vi våra försäljningar idag: 

-Problem med att folk inte betalar 
-Mycket jobb med fakturering/administration  
-Mycket jobb med utskick av 
betalningspåminnelser 
-Praktisk hantering av lappar/lotter 
-Praktisk hantering av sålda varor samt 
vinster. 

Väldigt många ideella timmar läggs på detta 



Nu har Folkspel (som driver 
Bingolotto) kommit med ett nytt 
föreningslotteri som vi tror 
mycket på! 

När vi har informerat om det 
internt i klubben har vi hittills fått 
positiva reaktioner. 



Lotteriet heter ”JOYNA”

Mer information finns på folkspel.se

http://folkspel.se


Information om hur försäljningen går 
till kommer framöver!



Riktigt stora vinster i löpande dragningar: 

- 1 gång per vecka - Dragning där man kan vinna 
100 000 kr. (Föreningen som sålt vinstlotten 
får då också 100 000 kr. Riktigt bra!) 

- 1 gång per vecka - Dragning där man kan vinna 
10 miljoner kr.  

- En till två gånger per år - Dragning där man kan 
vinna 100 miljoner kr. 



FÖRDELAR MED NYA LOTTERIET: 

-Betydligt mindre jobb. (Både för klubben/kansliet och ute i lagen för 
spelare, ledare och föräldrar) 

-Ingen praktisk hantering av lotter/varor/lappar m.m. 

-Folkspel sköter ALLT administrativt när vi väl har sålt in en andel. 

-Befintligt kundunderlag finns kvar löpande även nästa år även om 
man givetvis får räkna med att löpande tappa en del ”kunder” som 
eventuellt säger upp sina lotter.  

-Den stora fördelen vi ser är att det finns möjlighet att 
dra ner på andra försäljningar och på så sätt minska 
bördan på spelare, ledare och föräldrar! Det hänger 
förstås på hur utfallet på detta blir och hur många 
lotter vi lyckas sälja! 
 



1000 sålda JOYNA ger 600 000/år 
   
  750 sålda JOYNA ger 450 000/år 
   
  500 sålda JOYNA ger 300 000/år 
  
  350 sålda JOYNA ger 210 000/år 
   
  250 sålda JOYNA ger 150 000/år 
  
  200 sålda JOYNA ger 120 000/år 
   
  150 sålda JOYNA ger 90 000/år 
   
  100 sålda JOYNA ger 60 000/år 
    
   50 sålda JOYNA ger 30 000/år 

Sportlotten-Gutz-Måltian

Vi är ca 1200 involverade personer i 
Vara SK  idag.  

(Spelare, ledare, föräldrar,  
förtroendevalda, medlemmar etc)

383 sålda JOYNA ger samma intäkt  
 som ALLT ANNAT vi säljer idag!



Upplägg för år 2024 
-Vi hoppar över måltian i år och lägger ALL kraft på att komma 
igång bra med JOYNA! Säljperiod 1-30 april! Vi är en av de 
föreningar som är först ut med att få sälja. Därför är det viktigt att 
få en bra start! 

Den som säljer minst 5 st. under april månad kommer att få en 
personlig gåva direkt från Folkspel i form av ett presentkort på 500 
kr på en större sportkedja! 
  
-Sportlotten kommer som vanligt i juni. (Feedbacken på denna lott är fortfarande att 
den är lättsåld och att man framförallt enkelt behåller lotterna själv och får tillbaka pengarna på kupongerna.) 

-OM vi får tillräckligt bra fart på JOYNA i vår kan vi kanske även hoppa 
över höstens försäljning som brukar vara GUTZ. Vi har dock lovat att 
inte köra Gutz mer då vi fått en del klagomål på detta upplägg. Om vi 
behöver sälja något i höst gör vi i så fall något annat. Detta bestäms 
fram i sommar när vi ser hur det går med Joyna! 

-Utvärdering sker i höst gällande hur vi gör från år 2025!



-Ja, lotten är lite dyrare är annat vi sålt tidigare!

-Samtidigt är det helt andra nivåer på vinsterna! 

-Ambitionen är att minska ner på annat vi säljer som 
man då å andra sidan inte behöver lägga pengar på!

-Vi ser det som en bra chans till en ny grej som kan 

lindra och förenkla det ideella arbetet!   

-Folkspel är en stor och seriös aktör att samarbeta 

med!

-Vi har inget att förlora på att testa!


-Vi kan själva påverka om det blir bra eller inte!



